
   Verslag vergadering milieuraad. 

       17/11/2022 

Plaats: OC Kasterlee, foyer 

Uur: van 20.00 u -22.00 

Aanwezig: Zaity, Josephine M., Dirk P., Herman W., Jef E. , Jef D., Greet, Paul 

Gerts S., Hilde V.  

Verontschuldigd: Jef V.E.,  Frans S., Anny H.,  Herman V.O.,  Jan G. 

1. Overlopen en goedkeuring vorig verslag. 

 

Tuinrangers: het onderwerp komt op de gemeenteraad, zit al wel in voorstel 

meerjarenplanning 

 

Klimaatmakers: zie punt 6 

 

2. Het standpunt van de groenambtenaar inzake de opmerkingen nav de 

fietstocht.  

 

Dank aan Elke Cos voor de antwoorden. 

 

Brouwerijstraat: werd opgekuist. 

Dode boom Kapelhof: 100 meter na het laatste huis. Dreigt vroeg of laat om te vallen. Het is 

onduidelijk of de aanvraag voor het kappen van een boom deze boom betreft.  

Wiitebeemden: terug wilgen planten tussen bestaande knotwilgen? Nu teveel eiken. 

Topsnoei zou niet nodig zijn? Vraag is om onderste takken wel te snoeien vooraleer ze te dik worden 

en hinderlijk voor tractoren en ook opdat het licht er dan onderdoor kan. 

Carpinus: vreemd gesnoeid, inkorten zou goed zijn maar is niet dringend. 

Mazel: acacia’s hangen tot over de baan (tussen ¨huizen Paul Vansant en Jef Diels), snoeien aub. TD 

zal uitzoeken of deze van de gemeente zijn. 

Polusdreef : beplanting? Is gevraagd. 

Overal op hoekpercelen beplanting laag houden, 70 cm max. Knelpunt zou ook het kruispunt aan de 

Driemaster zijn met metershoge coniferen die het zicht belemmeren.  

3. Kennisname en standpunt adviezen Milieuraad (zie bijlage). 

 

Het college van burgemeester en schepenen, Overwegende de adviezen van de Milieuraad van 15 

september 2022 inzake het hemelwater- en droogteplan enerzijds , en het Meerjarenplan anderzijds; 

Overwegende dat het aangewezen is op het advies inzake het hemelwater- en droogteplan over te 

maken aan Aquafin, zodat dit kan besproken worden in de volgende kerngroep; Overwegende dat de 

Milieuraad inzake het meerjarenplan geen specifieke aandachtspunten heeft geformuleerd; BESLIST: 

Enig artikel - kennis te nemen van de adviezen van de Milieu 15 september 2022 inzake het 

meerjarenplan enerzijds en het hemelwater- en droogteplan anderzijds , en beslist dit laatste advies 

over te maken aan Aquafin, voor verdere bespreking in de kerngroep 



 

4. Deel 1: adviezen op vraag van de gemeente 

Geen 

    

         Deel 2: advies op eigen initiatief 

Geen 

 

5. Netbeheerder Fluvius heeft alle Vlaamse gemeenten het aanbod gedaan om 's nachts de 
verlichting te doven. Het doel is energie (en dus centen) besparen, maar ook het 
nachtleven vaart er wel bij. 
 

De laatste jaren spannen we ons in om traditionele natriumlampen te vervangen door ledverlichting. 

Die ‘groene’ tendens is goed voor ons energieverbruik, maar niet noodzakelijk voor motten. 

Experimenten tonen dat het energie-efficiënte witte licht van ledlampen tot 48 procent meer 

insecten aanlokt en zo de problemen van lichtvervuiling mogelijk verergert.  

Tussen 23 en 6 uur , behalve op vrijdagen en zaterdagen,  wou de gemeente energie besparen met 

de straatverlichting. Fluvius antwoordde dat dit niet kan. De gemeente wou dan overal de lichten 

doven maar dat kon niet omdat het AWV op gewestwegen het doven van alle lichten niet kan 

toelaten en alle straatverlichting aan mekaar is gekoppeld. Het Gewest liet dan weten dat wie wel wil 

doven tussen 23 en 6 uur  dat wel kan en dat AVW de afkoppeling dan ook doorvoert behalve op 

rotondes, kruispunten en andere gevaarlijke punten.  

De besparing stond eerst in de begroting van de gemeente maar is er dan terug uitgehaald.  

Vanuit milieu-oogpunt noteren we  

- Energiebesparing 

- Meer bio-diversiteit, met name bij de nachtactieve insecten en insecteneters 

- Minder lichtvervuiling 

Vanuit veiligheidsoogpunt noteren we:  

- - Verkeersveiligheid daalt mogelijk  

- - Onveiligheid(sgevoel) stijgt  

Plannen van de gemeente: 

- Meer LED  

- Meer afschakelmogelijkheden 

- Meegaan in afschakelen als het technisch mogelijk is 

 
6. Digitaal participatieplatform als motor voor meer klimaatactie door burgers. 

 
12 Kempense gemeenten dienden samen met IOK een subsidieaanvraag 'digitaal participatieplatform 

als motor voor meer klimaatactie door burgers' in binnen het Vlaams programma 'gemeente zonder 

gemeentehuis'. Het project, gekend onder de naam 'Klimaatmakers', werd recent goedgekeurd. 



Met het project willen gemeenten inwoners stimuleren om klimaatacties in eigen buurt op te starten 

(bv. een autodeelgroep, het vergroenen van een straat, energie delen met buren...).  

Om zoveel mogelijk inwoners te bereiken en actief te betrekken, wordt een digitaal 

participatieplatform ingezet. Gemeenten krijgen ondersteuning van een participatie-expert bij uitrol 

van het traject. Gefaseerde opstart is voorzien vanaf voorjaar 2023.  

Zie hiervoor het ‘ontwerp begroting’. Indien het budget wordt goedgekeurd door de gemeenteraad 

tekent de gemeente in. Concrete toezegging is reeds gedaan en de subsidie werd goedgekeurd. Op 5 

december vindt de startvergadering plaats.  

7. Nieuw containerpark, andere locatie. 
 
Het voorstel van de gemeente werd afgekeurd door de provincie.  

Een bodemonderzoek gebeurde, er is afdruip van zware metalen vastgesteld en asbest dient 

verwijderd.  

Huidige vergunning loopt tot 2026. 

Alternatieven worden gezocht: zone van openbaar nut of KMO, overal waar geen RUP moet 

uitgevoerd worden. Kemelbeek is niet geschikt want enkel voor bedrijven tot max. 5.000 m2 en is 

bijna volgebouwd. Het containerpark heeft 10.000 m2 nodig. 

8. Rondvraag en planning data 2023. 
 
Diftar: tarieven worden jaarlijks geïndexeerd (1 januari). Toelagen scholen en retributiereglement 
worden aangepast. 
 
Paddenoverzet: er is een goed overleg gewest tussen gemeente en Natuurpunt. De gemeente zorgt 
voor paddenschermen en de vrijwilligers van Natuurpunt zullen per locatie voor 3 helpers zorgen bij 
de gemeentewerker. Ondergrondse tunnels worden terug vrij gemaakt. Men overweegt een bareel 
met sleutel voor bewoners aan het Zwart Water. Op deze zandweg werden in het verleden veel 
padden doodgereden.  
 
Beleidsplan Ruimte: publieke raadplegingen: 

- 15 dec. In foyer 19.30 uur: conceptnota door studiebureau 

- Alle info op de website van de gemeente 

- Pancartes op bepaalde locaties van 21/11 tot 20/01 

- Advies wordt gevraagd aan GECORO, en aan milieuraad en landbouwraad in 1 gezamenlijke 

commissie 

- Voorstel gezamenlijke raad met studiebureau: maandag 9 januari 

Landschapsparken: kandidatuur van Kasterlee werd niet weerhouden. 

Mest – stikstof : grote bezorgdheid van de landbouwsector. Is Vlaamse materie maar 

onderhandelingen met gans de sector worden gevraagd. 

Beleidsplan De Balderij/Rielenbroek: 



- Wandeling olv Kris Rombouts (ANB) op 22 april 

- Vraag om op voorhand beter te informeren zodat klachten worden vermeden 

- Vraag om tijdig op te ruimen zodat sneller het mooie uitzicht wordt bekomen 

Wat betreft de wegenissen is er een toegankelijkheidsregeling afgesproken met de gemeente.    

https://natuurenbos.vlaanderen.be/inspraak-van-de-burger/toegankelijkheidsregelingen-

publieke-consultatie#toc-toegankelijkheidsregeling-caliebeekvallei-en-deel-van-militair-

domein-tielenkamp 

Er komt geen bareel maar een verkeersbord. 

Er was sprake van een jaarlijkse paaswandeling maar dat is een gewoonte van vroeger. 

Brandweg op militair domein werd afgebroken. Jef Diels ziet daarin het boycotten van een voorstel 

om die betonbaan te gebruiken als fietspad. Het militair domein is een Europees beschermd 

Natura2000-gebied  (Bos en Hei) en is voor Vlaanderen, dat heel slecht scoort op natuurbehoud, van 

groot belang. ANB en defensie werken samen om deze Vlaamse militaire gebieden te bewaren en te 

bewaken. In de vergadering ontspint zich daarna nogmaals een discussie over de autoluwe 

fietsroute, een onderwerp dat thuishoort in de mobiliteitsraad.  

Data vergaderingen 2023: 

12 januari (samen met landbouwraad) OC Kasterlee 

16 maart 

25 mei 

21 september 

16 november 

 

De secretaris                                                                                                                    De voorzitter 

Paul Vernelen                                                                                                                    Greet Van Sas 
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